
                                      Komise městské části Lošov 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Zápis z jednání KMČ Lošov č 6/18 ze dne 6. června 2018 

komiselosov@email.cz 

Přítomni:  Jan Preč, Kamila Šišková,  Anna Herinková, Miloš Eichler, Pavel Sklenář, 

Miroslav Charouz, Miroslav Kuchválek, Antonín Kopečný, 

 

Zahájení: 

 

Komise zahájila řádné jednání v 20 hod. v zasedací místnosti KD Lošov 

   
  

Komise oznamuje: 

 

- V sobotu 23. června 2018 proběhnou na hřišti SK Lošov oslavy 125. výročí založeni 

Sboru Dobrovolných hasičů odpoledním zábavným programem a večerní zábavou 

 

- Oprava veřejné studny – dle sdělení odboru majetkoprávního je odeslána objednávka 

na opravu s požadavkem realizace do 15.6. 

 

- Firma, která rekonstruovala ulici Liškovská, provedla opravu uložení dlažebních 

kostek ve vozovce a dokončila terénní úpravy okolí vozovky dle požadavku komise. 

 

- V návaznosti na neúspěšná jednání zainteresovaných KMČ o zachování průjezdnosti 

stávající komunikace Samotišky – Olomouc po realizaci silničního obchvatu tzv. 

Východní tangenty, byla zpracována petice za vytvoření pracovní skupiny, která by 

tento požadavek řešila. Petiční archy jsou umístěny v prodejně CBA, v zahradnictví u 

Mlčochů vždy v otvírací době a průběžně u Ing. Jana Preče. Dále pak v kulturním 

domě ve středu 13. a 20. června od 18 do 20.00 hod. 

 

- Komise požádá Českou Poštu o přemístění stávající poštovní schránky na zastávku 

MHD Svolinského 

 

- Dle sdělení odboru životního prostředí nebude v Lošově zřízeno svozové místo 

odpadu v bývalém areálu ZD. Plánované řešení se ukázalo finančně neefektivní. 

 

- Dle sdělení odboru investic bylo vyhlášeno výběrové řízení na dodavatele 

rekonstrukce ul. Zlaté Doly s termínem do 15.6.2018. 

 

- Byly realizovány opravy dle plánu komise, zbývají ještě opravy odvodňovacích žlabů 

na ul. K Mlýnku a Lenhartova. Z nevyčerpaných prostředků bude zhotoveno zábradlí 

k prodejně CBA a zakoupeny pivní sety (skládací lavice a stoly).      

    

  

Další zasedání komise proběhne ve středu dne 11. července ve 20 hod. 
  

Zapsal: Antonín Kopečný 


